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  素有“江北水乡、鲁南水城”之称的枣庄市位于山东省南部，东依临沂，西靠微山，南接徐州，北临邹城，总面积4564平方公里，常住人口394万，辖薛城区、市

中区、峄城区、山亭区、台儿庄区、滕州市。枣庄自古就是商贾云集的重镇和南北交通的枢纽。枣庄文化底蕴深厚、旅游资源丰富。枣庄拥有7300年的始祖文化、4300

年的城邦文化、2700年的运河文化、143年的工业文化。枣庄丰厚的文化底蕴孕育了中华科圣墨子、造车鼻祖奚仲、招贤纳士的孟尝君、《金瓶梅》作者贾三进等历史

名人。中国近代史上第一家煤炭股份有限公司——中兴煤炭公司及中国第一张股票诞生于此。震惊中外的台儿庄大战和闻名遐迩的铁道游击队，在中华民族抗战史上留

下了光辉的一页。

    Known as "Jiangbei Water Town and Lunan Water City", Zaozhuang City locates in southern Shandong Province, bordering Linyi in the east, Weishan in the west, Xuzhou in the 

south and Zoucheng in the north, with a total area of 4564 square kilometers and a resident population of around 3.94 million. Its administration range covers Xuecheng District, 

Shizhong District, Yicheng District, Shanting District, Taierzhuang District and Tengzhou City. Since ancient times, Zaozhuang has been an important town where merchants gather 

and a hub of north-south transportation. The city is abundant in culture and tourism resources with 7,300 years of ancestor culture, 4,300 years of city-state culture, 2,700 years of canal 

culture and 143 years of industrial culture. The rich cultural heritage of Zaozhuang gave birth to historical celebrities such as Mozi, the sage of Chinese Science, Xi Zhong, the inventor 

of carriages, Meng Changjun, the celebrity known for recruiting talents, and Jia Sanjin, the author of the famous novel, Jin Ping Mei. The first joint-stock coal company in modern 

Chinese history, Zhongxing Coal Company, and China's first stock were born here. In the history of the Chinese nation's war of resistance against Japan, the renowned Taierzhuang War, 

an arduous inferior victory that shocked the world, and the well-known railway guerrilla have both left a glorious page on this land. 
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学校简介

枣庄学院
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年

最具行业
影响力

山东

本科院校
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学校简介
      学校以“国内一流应用型大学”为奋斗目标，产教融合协同育人工程成效显著。与教育部规建中心合作打造了七个产教融合基地，学校产教融合、协同育人

工作走在了全国高校的前列。学校是山东省硕士学位授予立项建设单位、山东省首批研究生联合培养基地，山东省应用型本科高校建设首批支持单位，与天津

大学联合培养博士研究生，与曲阜师范大学、青岛理工大学、聊城大学等高校联合培养硕士研究生。学校连续四年获得“山东省企校合作培养人才先进单

位”“山东最具办学特色本科院校”称号，连续三年获得“山东最具行业影响力本科院校”称号。

    The university aims to build "the first-class application-oriented university in China", and the collaborative education project of integration of production and education 

has achieved remarkable results. In cooperation with the Planning and Construction Center of the Ministry of Education, 7 production-education integration bases have been 

built on campus which are at the forefront of nationwide universities. The university is undertaking the project construction unit for granting master's degree in Shandong 

Province, the 1st batch of postgraduate joint training base in Shandong Province, and the 1st batch of supporting units for the construction of application-oriented 

undergraduate universities in Shandong Province. Doctoral students are being jointly trained in the university in cooperation with Tianjin University, and master's joint-

trained students with Qufu Normal University, Qingdao University of Technology, Liaocheng University and else. For four consecutive years, the school has won the title of 

"Advanced Unit of Enterprise-School Cooperation in Training Talents in Shandong Province", "The Most Characteristic Undergraduate University in Shandong Province". It 

has also achieved the title of "The Most Influential Undergraduate University in Shandong Province" for three years in succession. 

     学校与来自欧洲、美洲、亚洲、非洲、澳洲等17个国家和地区的64所高校和教育机构建立了校际合作关系，开展学分互认、学生互换、学历留学生教育等

项目。学校与南非中国文化和国际教育交流中心及南非高教部合作开展了“实习+实训”留学生培训项目、与孟加拉等国开展本科生学历教育，招收7个国家

263名留学生来校学习。

     Zaozhuang university has established partnership relationship with 64 universities and educational institutions based in 17 countries and regions like Europe, America, 

Asia, Africa and Australia, and has carried out projects such as mutual credits recognition, students exchange and international student education with academic qualifications. 

The school has cooperated with the South African Center for Chinese Culture and International Education Exchange and the South African Ministry of Higher Education to 

carry out the "Internship+ Practical Training" program for South African students, and carried out undergraduate education for students from Bangladesh and other countries, 

with 263 foreign students from 7 countries undertaking the courses. 

Introduction of Zaozhuang University
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学校简介

2019年山东省
科学技术奖三等奖

2018年山东省省级
教学成果一等奖

山东省企校合
作培养人才先

进单位

山东最具办学
特色本科院校

山东最具行业
影响力

本科院校

产教融合，协同育人 

Introduction of Zaozhuang University

Integration of production and education, collaborative education
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招生类别
  （一）汉语进修、普通专业进修生Chinese Language Study or General Professional Program

    学习时间为1个学期至2个学年，成绩合格者可获得枣庄学院进修证书，不授予学位。

    The study time lasts from 1 semester to 2 academic years, and those qualified will obtain the certificate of further education of Zaozhuang University. 

No degree will be awarded.

 （二）本科学历生Bachelor’s Degree Undergraduate Program
    本科生：学制4年，成绩合格者可获得枣庄学院本科毕业证书和学士学位证书。

    For degree program, the length of study is 4 years, and those qualified will obtain the undergraduate diploma and bachelor's degree certificate of 

Zaozhuang University.

人工智能学院（物联网工程专业）：20

School of Artificial Intelligence (Internet of Things Engineering): 20

机电工程学院 （机械设计制造及其自动化专业）:20

School of Mechanical and Electrical Engineering (Mechanical Engineering and Automation)：20

城市与建筑工程学院（给排水科学与工程专业）:20

School of Civil Engineering (Water Science and Engineering)：20 

旅游与资源环境学院（旅游管理专业）：20

School of Tourism, Resources and Environment (Tourism Management): 20

1. 招生专业和名额Enrollment majors and quotas
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本科学历生

学制四年。外国留学生独立成班，全英文授课。

Four academic years. Independent class for international students; 

English teaching.

2.学习模式Learning Mode

3.报名条件Application conditions

身体健康，热爱中国文化，具有高中以上学历，年龄在18-26

岁之间的外籍人士。

Healthy, loving Chinese culture, with high school education or 

above, aged from18-26.

Bachelor’s Degree Undergraduate Program
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申请指南
留学费用Fee：

1

2

开学时间Semester Starts 
春季：3月初开学；秋季：9月初开学
Spring Semester: Early March; Fall Semester: 
Early September .
申请截止日期 Application Deadline
计划秋季入学，申请截止时间为6月
30日；计划春季入学，申请截止时间
为1月1日。
The application deadline for the fall 
semester is June 30th; the application 
deadline for the spring semester is 
January 1st.

Application Guide
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申请指南

报名材料
Application 
Materials

报名材料Application Materials
1. 枣庄学院来华留学生入学申请表 Application Form 
for International Students to UZZ;
2. 最高学历证明（复印件）Highest Degree Diploma 
(photocopies);
3. 最高学历成绩单Highest Academic Transcript
4. 工作证明或在读证明Certificate of Employment or 
Certificate of Study; 
5 .  两寸照片（白底） P h o t o g r a p h s  w i t h  W h i t e 
Background (size 35mm X 53mm);
6. 健康证明Health Certificate
7. 护照Passport
8. 无犯罪记录证明 Non-Criminal Record Certificate

Application Guide
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+86-632-
3785811

招生热线
枣庄学院

手机二维码

Hotline


